

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Loiselle for Mr. Garant on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. Frith for Mr. Tousignant on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Mr. Waddell for Mr. Skelly on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Mr. Schroder for Mr. Dubois on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Messrs. Baker (Nepean—Carleton), Beatty and MacKay for Messrs. Stevens, Crosby (Halifax West) and Lambert on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. McMillan for Mr. Nickerson on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Mr. Stevens for Mr. King on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Lalonde, a Member of the Queen's Privy Council,—Order in Council P.C. 1981-259 dated February 2, 1981, approving a supplementary Capital Budget permitting Petro-Canada to undertake or commit to share purchase investments to an amount of \$1,500,000,000, including the undertaking of external financing commitments for that amount as required, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C. 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/23B.

At 10:19 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Loiselle en remplacement de M. Garant sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. Frith en remplacement de M. Tousignant sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

M. Waddell en remplacement de M. Skelly sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Schroder en remplacement de M. Dubois sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

MM. Baker (Nepean—Carleton), Beatty et Mackay en remplacement de MM. Stevens, Crosby (Halifax-Ouest) et Lambert sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. McMillan en remplacement de M. Nickerson sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Stevens en remplacement de M. King sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Lalonde, membre du Conseil privé de la Reine,—Arrêté en conseil C.P. 1981-259, en date du 2 février 1981, approuvant un budget supplémentaire des investissements permettant à Petro-Canada d'engager pour achat d'actions, des investissements allant jusqu'à \$1,500,000,000, incluant l'engagement de financement externe pour ce montant tel que requis, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/23B.

A 10 h. 19 du soir, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.

l'Orateur

JEANNE SAUVÉ

Speaker